
Wij zouden het college willen verzoeken om tijdens de commissie volgende week meer 

duidelijkheid te verschaffen over het besluitvormingsproces en de rol die de gemeente Leudal 

(college en raad) heeft inzake het herstelplan? In hoeverre kunnen wij nog iets vinden van het 
herstelplan van de RUD? En wie is op welk moment aan zet? Heeft college al een formeel 
standpunt ingenomen over het herstelplan of de weg die volgens het college de RUD in moet 
zetten?  
 
Met vriendelijke groet, 

 
Jort Raemakers 
Fractievoorzitter D66 Leudal  
06-28193864 
 


